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1. Mötets öppnande 
Ordförande Jannie Teinler öppnade mötet. 

        
2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 
 

3. Fastställande av röstlängd 
Röstlängden fastställdes. 

 
4. Val av justeringsperson tillika rösträknare 

Till justeringsperson tillika rösträknare valdes Padideh Pakpour. 
 

5. Godkännande av kallelse 
Kallelsen godkändes. 
 
 

 
 
 
 



6. Meddelanden  
 
a) FUGA 

              Inga meddelanden 
 

b) Språkvetenskapliga fakultetsnämnden 
Det meddelades om att initiativ tagits för ett svenskt-turkiskt samarbete. 
Det meddelades också om att utbildningar i grekiska och engelska fått 
underkänt i HSV:s utvärdering.  
 

c) Historiskt-filosofiska fakultetsnämnden 
På senaste mötet diskuterade man hur man skall jobba för att höja och 
säkerställa kvaliteten på utbildningen. Vidare så diskuterade man det 
förestående inlemmandet av utbildningarna på Gotland och hur 
strukturen skall kunna anpassas till den som gäller vid Uppsala 
universitet. Det informerades också om att det finns ett generellt 
överskott i budgeten samt att några institutioner har fått pengar 
tillbakadragna. Ytterligare en informationspunkt rörde de reviderade 
studieplanerna samt doktoranders rättighet att få förlängning för kurser 
som man tillgodogör sig från masterutbildningen. Frida Buhre 
informerade också om att hon tagit på sig ansvaret för att försöka hitta en 
doktorandrepresentant för Centrum för genusvetenskap.  

 
d) Doktorandnämnden 

På senaste mötet diskuterades beslutet i frågan om utbildningsbidraget. 
Man uppmärksammade den formulering som säger att man måste ha 
”synnerligen goda skäl” för att få dispens och ändå använda 
utbildningsbidrag som finansieringsform. Vidare informerades det om att 
en proposition rests i regeringen där man vill förenkla för doktorander 
från icke-EU länder att få studievisum under doktorandtiden samt 
uppehållstillstånd när man är färdig med forskarutbildningen. Det 
informerades också om den broschyr rörande doktoranders rättigheter 
och skyldigheter som man är i färd med att sammanställa. Slutligen 
informerades det också om att det kommer att hållas en doktorandgasque 
den 13:e april.   

 
 

e) HSDU 
På senaste mötet diskuterade man de eventuella dispenser som kan 
tänkas ges efter att utbildningsbidraget fasats ut. Vidare så dryftade man 
frågan om utländska doktoranders möjlighet att läsa svenska.  

 
f) Jämställdhetsgruppen, Språkvetenskapliga fakulteten 

Inga meddelanden.  
 

g) Jämställdhetsgruppen, Historiskt-filosofiska fakulteten 
Inga meddelanden. 

 
 



h) Doktorandombudsmannen 
Inga meddelanden. 

 
i) Institutionerna 

På Institutionen för nordiska språk har man beslutat att anta tre nya 
doktorander. På Litteraturvetenskapliga institutionen var ledningen 
positiv till att möjligheter till dispens kan utfördas vad gäller 
utbildningsbidraget. Det inskärptes dock att doktoranderna inte är 
positiva till en sådan dispens. Vidare så vill man revidera den 
doktorandhandbok som finns på institutionen samt diskutera dess bitvis 
problematiska innehåll. Också på Institutionen för arkeologi och antikens 
kultur och samhällsliv är man positiv till att ta fram en broschyr. Man har 
också varit på besök i Visby samt beslutat att utbildningen på grundnivå 
skall ges parallellt i Uppsala och Visby via videolänk. På Institutionen för 
ABM har man haft möte med utbildningsledare och prodekan rörande en 
omstrukturering av forskarutbildningen. Man ställer sig också där positiv 
till att utforma en broschyr rörande doktoranders villkor. På 
Musikvetenskapliga institutionen har man uppmärksammat 
svårigheterna med att få någon överblick över de doktorandkurser som 
ges vid de olika institutionerna. Jannie tog på sig att maila 
utbildningsledarna och föreslå att en lista sätts samman med de olika 
kurserna som ges.  
 

j) SALT 
Det informerades om att temat för SALT är tid och rum.  
 

k) Rekryteringsgruppen, Språkvetenskapliga fakulteten 
Inga meddelanden. 

 
l) Rekryteringsgruppen, Historiskt-filosofiska fakulteten 

Man har diskuterat vissa tillsättningar som har dragit ut på tiden. Det 
informerades också om att det kommer att hållas provföreläsningar och 
intervjuer inför tillsättningen av en professur i historia den 24 april. Den 
8:e februari tillsätts en ny professur i teoretisk filosofi. Vidare så 
informerades det om att man kommer att göra två tillsättningar i 
idéhistoria istället för en, som man först hade beräknat. Till sist så 
informerades det om att en lektor i grekiska har blivit inlasad.  

 
m) Bibliotekssamverkan H 

På senaste mötet informerades om en ny metod för att köpa e-böcker. 
Vidare så pågår det en utredning om en eventuell ombyggnation av 
entrén på Karolina Rediviva. Ytterligare en punkt handlade om att 
biblioteket på Gotland kommer att bli en del av Uppsala 
universitetsbibliotek. Slutligen informerades det också om att Karin Boye 
kommer att hålla öppet hus för doktorander kommande tisdag.  

 
n) Övriga meddelanden 

Det informerades om att det pågår arbete med att ta fram riktlinjer för 
sammanläggningsavhandlingar. Aktuella frågor handlar om hur många 



och vilken typ av artiklar som skall ingå. Vidare så diskuterades kappans 
syfte, vilken funktion den egentligen är tänkt att fylla.   

 
7. Fyllnadsval. 

Efter att en vakans uppstått i Historiskt-filosofiska fakultetsnämnden så valdes 

Javier Chirinos (Historiska institutionen) till suppleant.   

 

  
8. Vårterminens mötestider och sociala aktiviteter. 

Två pubkvällar kommer att hållas under terminen. Den ena går av stapel 
den 20:e februari kl. 18 och den andra den 31:a maj efter årsmötet. 
Mötestiderna för terminen är 1:a mars 10-12, 22:a mars 10-12, 19:e april 
10-12, 31 maj 15-17 (årsmöte). 
 

 
9. Övriga frågor 

Frågan togs upp huruvida prolongation utgår vid läsandet av den 
pedagogiska grundkursen. Meningarna gick isär och det tycks rent 
allmänt förhålla sig på olika sätt vid olika institutioner.  

 
10. Mötet avslutas 

Mötesordförande Jannie Teinler avslutade mötet.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jannie Teinler      Andreas Rydberg 
Ordförande      Sekreterare 
 
 
 
 
 
 
 
 
Padideh Pakpour 
Justeringsperson 
 

 
    
 



 


